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Abstract (en)
In an exhangeable cassette for a manual apparatus for transferring a film from its backing strip (11) to a support, which contains a supply reel (8)
with a backing strip (11) coated with the film, and a winding reel (9), and the backing strip (11) is led from the supply reel (8) to the winding reel (9)
via an application element (14) protruding from the cassette (2), this reel (9) being provided with a backstop (17), the supply reel (8) is assigned
a retarding device (20, 21, 22), which is active in the unwinding direction of said reel. In this case, the retarding device is so designed that the
retarding moment exerted by it on the supply reel (8) decreases, at least after an initial number of rotations of the supply reel (8), with an increasing,
further number of rotations by the supply reel (8) until the strip supplier (12) is completely unwound from the supply reel (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Wechselkassette für ein Handgerät zum Übertragen eines Filmes von einem Trägerband (11) auf ein Substrat, in der eine Vorratsspule (8)
mit einem mit dem Film beschichteten Trägerband (11) sowie eine Aufwickelspule (9) enthalten sind und das Trägerband (11) von der Vorratsspule
(8) über ein aus der Kassette (2) vorragendes Auftragelement (14) zur Aufwickelspule (9) geführt und diese mit einer Rücklaufsperre (17) versehen
ist, wird der Vorratsspule (8) eine in deren Abwickelrichtung wirksame Bremseinrichtung (20, 21, 22) zugeordnet. Dabei wird die Bremseinrichtung
so ausgelegt, daß das von ihr auf die Vorratsspule (8) ausgeübte Bremsmoment zumindest nach einer anfänglichen Anzahl von Umdrehungen der
Vorratsspule (8) mit zunehmender, weiterer Umdrehungsanzahl der Vorratsspule (8) bis zum vollständigen Abwickeln des Bandvorrats (12) von der
Vorratsspule (8) absinkt.
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